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Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 16. september 2022.  

L 210 - Spørgsmål nr. 57: 

”Hvad forventer regeringen at de administrative omkostninger, i kr. pr. sag, vil være 

for udlejerne for de lejemål der skal dokumenteres ifm. undtagelsesbestemmelsen.?” 

Svar: 

Som det fremgår af lovforslagets økonomiske bemærkninger, skønnes undtagelsesbe-

stemmelsen kun i relativt få tilfælde at ville blive anvendt. Det vurderes herudover, at 

langt de fleste udlejere vil have de nødvendige informationer i deres regnskabssyste-

mer, og at det derfor vil være relativt nemt for dem at konstatere og at kunne doku-

mentere, om stigningen i deres driftsudgifter vil overstige huslejeloftet. Derfor er vur-

deringen, at de administrative udgifter vil være begrænsede.  

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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